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Subject: FW: Verzoek: graag vandaag reactie uitgangspunten inzetantigeentesten buiten GGD-teststraten

Received: Thur 10/29/2020 3:38:45 PM

Uitgangspunten voor inzet antigeentesten buiten de GGDBEER ocx
++ EID
Zie hierbij de vraag ik in het kader van het melden aan de GGD van commerciéle teststraten van uitslagen bij de GGD’en heb

neergelegd. Wat dit raakt het punt dat in het LCT werd gemaakt, want het RIVM/IG] zeggen er is meldplicht en dit is het rijtje
(zie notitie) dat je moet melden. Mijn vraag aan de GGD is nu, wat hebben jullie in de tussentijd nodig van deze partijen, om wel

zoveel mogelijk gevallen te registeren. Het antwoord daarop kan ook zijn, we willen het gewoon niet weten, tot dat het

voorportaal live is, maar dan moeten ze dat aangeven.

Ik wacht nog op het antwoord van de GGD. Dan ben je op de hoogte.

Groeten Ed
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Onderwerp: Verzoek: graag vandaag reactie uitgangspunten inzet antigeentesten buiten GGD-teststraten

5.1.2e

5.1.2e

Omdat ik met jullie alle drie contact heb gehad (of mails voorbij heb zien komen aan collega’s die aan dit onderwerp raken) over

dit onderwerp stuur ik dit verzoek even naar jullie allemaal. Jullie vinden vast de juiste persoon om te reageren. Ik heb eerder

over dit onderwerp ook contact gehad met [JEREZ ik laat het even aan jullie of jullie haard willen betrekken.

We merken allemaal dat er veel private initiatieven bezig zijn met (snel)testen, VWS wil (ook op verzoek van de GGD) graag

kader hierover schetsen. We hebben het RIMV gevraagd met een medische richtlijn te komen, er zijn wettelijke kaders, maar we

willen meer duidelijkheid bieden zodat deze partijen weten waar ze aan moeten voldoen en waar op gehandhaafd wordt. Daarom

hebben wij deze uitgangspunten op papier gezet. Deze uitgangspunten lopen vooruit op de richtlijn die van het RIVM komt,

volgens mij komen we dan met deze uitgangspunten, het wettelijk kader en de richtlijn een stuk dichtbij wat we willen allemaal,
namelijk een helder kader op basis waarvan partijen die bezig zijn aangesproken kunnen worden en waar jullie uiteindelijk ook

op kunnen handhaven.

Graag willen we jullie vragen hierop mee te kijken en jullie input te leveren.

Daarbij een aantal expliciete vragen de GGD.

*« Kunnen jullie goed kijken naar welke informatie jullie moeten ontvangen (positieve uitslagen) en welke je wilt ontvangen

(negatieve uitslagen) en ook hoe jullie dat het liefst zouden willlen? In het document staat hier ook een vraag in aan

jullie, De informatie hebben we nu het de labinfact van het RIVM, maar wellicht hebben jullie nog aanvullingen.
« Mist er nog iets wat volgens jullie wel belangrijk is? Of melden we iets wat echt nog niet kan op dit moment?

« Wat is jullie advies over het naar buiten communiceren van dit stuk? Wij denken aan plaatsen op Rijksoverheid, maar

we kunnen het ook breder communiceren met en nieuwsbericht erbij. Maar we kunnen het ook zlleen verspreiden (dan
wel graag met GGD, 1G] en RIVM samen) voor als er vragen zijn, en die zijn er nogal veel.

We weten dat de deadline weer kort is, maar we willen echt shel hierover naar buiten kunnen communiceren, dat voorkomt veel

vragen en onduidelijkheid, hopelijk juist ook voor de GGD’en. Daarom vraag ik jullie om vandaag te reageren, dit stuk staat

parallel uit bij de IG] en het RIVM die hebben we ook vandaag om reactie gevraagd. Dan kunnen we er hopelijk nog morgen mee

naar buiten!

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

FREER aminvws.nl


